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TISKOVINA                              Poštnina plačana pri pošti 2253 Destrnik

Republika Slovenija
OBČINA DESTRNIK                
Vintarovci 50 
2253 DESTRNIK

Občina Destrnik prireja  za otroke med prvim in sedmim 
letom starosti SREČANJE Z BOŽIČKOM, ki bo v četrtek, 
20. 12. 2012, ob 18.00 v Volkmerjevem domu kulture, 
Janežovski Vrh 44, Destrnik.

Župan Občine Destrnik
Vladimir Vindiš
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Odgovorna urednica:  Ksenija Munda

Lektorica: Bojana Kolenko

Oblikovanje in tehnično urejanje: Pika, Zmagoslav Šalamun, s.p., Biš 61, 2254 

Trnovska vas, 070/670-740

Tisk: Tiskarna Grafis, Požeg 4, Rače

Tudi letos nas je jesen obdarila z vsem bogastvom in barvi-
tostjo, marsikomu pa je prinesla tudi gorje in težave. Mnoge 
prebivalce v naši državi so prizadele nedavne poplave, zato 
tudi v naši občini vsem prizadetim izražamo sočutje in pod-
poro. 
V občini Destrnik se tudi v času jeseni veliko dogaja, za 
nami so mnoge dobre prireditve in mnogi prijetni kultur-
ni dogodki. Trudimo se na vseh področjih, tudi z načrtova-
njem novih investicij, četudi trenutno krizno obdobje temu 
ni najbolj naklonjeno. Odprte imamo nekatere investicije, 
ki se nadaljujejo tudi v prihodnjem letu in so pomembne 
za izboljšanje življenjskih pogojev naših občanov v posame-
znih naseljih. 
Rad bi spomnil na 15. redno sejo občinskega sveta, na kateri 
smo obravnavali tudi poročilo o polletni realizaciji prora-
čuna Občine Destrnik za letošnje leto. Moram priznati, da 
me je bilo pri tej točki kar malo strah, četudi nismo bili ve-
liki porabniki proračunskih sredstev. Sredstva smo porabili 
v skladu z načrtom in pri svetniškem potrjevanju poročila 
po pričakovanju ni bilo težav. Na tej seji je bila v Občini De-

Spoštovane občanke in spoštovani občani!
strnik imenovana tudi podžupanja, in sicer gospa Simono 
Lacko z Drstelje, članica stranke SDS, ki je v koaliciji z Listo 
za Urban. 
Z mojo izvolitvijo na mesto župana je občinski svet deloval 
z desetimi svetniki, zato so bile v občini potrebne nadome-
stne volitve v občinski svet, na katerih je prepričljivo, z do-
brimi 63 odstotki, zmagala Elizabeta Fras iz Placarja na Listi 
za Urban s podporo SDS. 
V zadnjem času pa smo se v občini pripravljali tudi že na 
novo, šestnajsto redno sejo občinskega sveta, na kateri bo 
osrednja točka predstavitev proračuna Občine Destrnik za 
2013. Zaradi recesije in mnogih drugih težav je težko napo-
vedati prihodke, ampak upam, da bomo proračun lahko do-
bro uskladili tudi z državo in ga potrdili v takem obsegu, kot 
je letošnji. Na tej seji bom svetnikom  predlagal  tudi spre-
jem rebalansa proračuna  Občine   Destrnik za leto 2012.
Če ocenim naše dosedanje delo, lahko z gotovostjo trdim,  
da so vse tiste investicije, ki so bile nekako načrtovane v pro-
računu in sedaj v rebalansu, realizirane v skladu z načrtom  
razvojnih programov. Pri izvedbi smo velikokrat naleteli na 
številne težave zaradi  nepopolne  projektne dokumentaci-
je, zato smo morali  nastalo situacijo  reševati z  drugačnimi, 
boljšimi rešitvami, posledice tega pa so bila tudi  določena 
nepredvidena dodatna  dela in poraba finančnih sredstev.  
Rad bi še posebej  omenil področje investicij, ker slišim, da 
nam včasih očitajo, da delamo zelo malo. V tem času največ 
delamo na projektu Ureditev infrastrukture pod  OŠ Destr-
nik-Trnovska vas, kjer je poseg zelo težaven, deževno vre-
me pa je pri tem še dodatna ovira, zato z deli tudi nekoliko 
zamujamo. Želim omeniti še eno zelo pomembno naložbo, 
to pa je priklop uporabnikov na kanalizacijski sistem in na 
čistilno napravo v Janežovcih.
 V  predlogu proračuna Občine Destrnik za leto  2013 se 
nam  zmanjšujejo  sredstva  primerne porabe, posledica 
tega pa je tudi manjši investicijski kolač v strukturi odhod-
kov. Potrudili se bomo in poskušali čim več sredstev pri-
dobiti iz razpisov ter tako obogatiti naš  proračun in s tem 
razvojni ciklus.  Kot  predlagatelj proračuna predlagam v 
izvedbo  sledeče investicije za naslednje proračunsko leto: 
dokončanje in ureditev infrastrukture pod OŠ  Destrnik-Tr-
novska vas, ureditev projektne dokumentacije za  Drsteljo 
in Ločki Vrh za ureditev celotne infrastrukture, ureditev  
ceste  na relaciji Habjanič–Horvat, ureditev ceste in infra-
strukture v Janežovskem Vrhu, ureditev vodovodne infra-
strukture  Levajnci–Koprivjak ter dela na ureditvi škarp v 
Vintarovcih, ker ni mogoče dokončno izpeljati projekta za 
ureditev pločnikov. 
 Pri sprejemanju  rebalansa in proračuna občine si želim 
konstruktivno  in dobro  sodelovanje  vseh organov v ob-
čini, ki bo pripeljalo do  zbližanja ljudi ter dobro urejene 
infrastrukture, da bo naš  skupni prostor, v katerem  živi-
mo in delamo, lepši. V naši občini, v občinski upravi imamo 
od 5. novembra tudi novo moč, novo direktorico občinske 
uprave mag. Darinko Ratajc. Pričakujem, da bomo z njeno 
pomočjo lahko »s polno paro« dokončali to leto in čim bolj 
optimistično začeli novo 2013.       

Vaš župan
Vladimir   Vindiš



Občan - 22. november 2012 3

Občan

Župan Vladimir Vindiš je pozdravil svetnice, svetnike, de-
lavce in Darinko Ratajc – novo direktorico občinske upra-
ve, predsednika volilne komisije ter predstavnike medijev. 
Zaželel je konstruktivno sejo, ki se naj zaključi s sklepi, ki 
bodo koristili občankam in občanom. Po nekaj tehničnih 
računalniških težavah so obravnavali 2. točko dnevnega 
reda, to je potrditev zapisnika 15. redne seje. Branka Zelen-
ka sta zanimala otvoritev čistilne naprave in pismeni odgo-
vor glede gradbenega dovoljenja v Janežovskem Vrhu, Iva-
na Hauptmana kanalizacija v Ločkem Vrhu, Zdenka Zorca 
pa reševanje infrastrukture na Drstelji. Župan je pojasnil, 
da otvoritve čistilne naprave ni bilo zaradi bolezni predse-
dnika vaškega odbora. Glede dokumentacije za gradbišče v 
Janežovskem Vrhu bo temeljita razprava potekala na nasle-
dnjih sejah, saj je teren plazovit in vrtec bi morali graditi na 
4 metre visokem zidu. Reševanje infrastrukture na Drstelji 
predlaga župan v kompletu in ne parcialno, kar pa bo zajeto 
v proračunu za leto 2013. Zelenko navaja, da je zelo malo 
časa za reševanje projektne dokumentacije in pridobitev 
gradbenega dovoljenja, saj je rezerviranih več kot 400.000 
evrov, če teh sredstev ne bomo izkoristili, bo to zelo velika 
škoda za občino. Župan pojasnjuje, da vrtec ne more biti na 
4 metre visokem zidu, ob neupoštevanju vhoda na igrišče, 
projekt pa je tudi lociran na zasebnem zemljišču. Zapisnik 
so po teh razpravah soglasno sprejeli.
Pri obravnavi dnevnega reda so izvzeli 5. točko, to je reba-
lans proračuna Občine Destrnik za leto 2012, saj je bil odbor 
za finance odpovedan. Župan navaja, da se mora v skladu s 
poslovnikom odbor čim prej sestati in rebalans obravnava-
ti. Na tej seji pa so to točko umaknili z dnevnega reda.
Predsednik volilne komisije Boris Bajec je podal rezultate 
nadomestnih volitev za člana občinskega sveta Občine De-
strnik. Od 150 volivcev, kolikor jih je prišlo na volišče, jih 
je Elizabeto Fras volilo 94, Alojza Anžela 63, 3 glasovnice 
pa so bile neveljavne. Župan, svetnice in svetniki so Frasovi 
čestitali,  Simona Lacko pa ji je zaželela dobro počutje v ob-
činskem svetu, dobro sodelovanje ter plodno delo. 
Pod točko 6 je župan podal predlog proračuna za leto 2013. 
Želi skladen razvoj v celotni občini. Osnova je nadaljevanje 
gradnje že začetih projektov in zagon novih. Težava je v 
finančnem primanjkljaju, ki znaša poldrugi milijon evrov. 
Del teh sredstev bi nadomestili s krediti, del pa iz razpisov 
države in evropske skupnosti. Večji projekti so ureditev par-
kirnih prostorov pod šolo, ureditev infrastrukture v Janežo-
vskem Vrhu (proti Gorjupu) in na Drstelji. Zavedati pa se je 

16. redna seja Občinskega sveta Občine Destrnik
potrebno, da je treba skrbeti za socialno varnost občanov. 
Tok razvoja je potrebno prenesti na rob občine, da se ne bo 
razvijal samo center. V občinski upravi bodo delali z ljudmi, 
ki so trenutno zaposleni, in bodo opravili zadane naloge. 
Hauptmana je zanimalo, kako je s pločniki v Vintarovcih, z 
javno razsvetljavo in denarjem za društva. Župan odgovar-
ja, da je potrebno pločnike reševati celostno, da bi v nasle-
dnjem letu rešili administrativni del, nato ostalo. 
Zelenko navaja, da se vse preveč stvari prelaga v prihodnje 
leto in da bi v skladu s statutom določene projekte morali 
realizirati letos. Branko Horvat dodaja, da sta cesti v Gomili 
in Jiršovcih vzeli veliko denarja ter da bi  problem pločnikov 
v Vintarovcih lahko reševal preko podjetja Gradnje. Po raz-
pravi so predlog proračuna za leto 2013 soglasno sprejeli. 
Pri ceniku za izvajanje zimske službe za leti 2012/13 Javnega 
podjetja Gradnje Destrnik je predsednica Odbora za infra-
strukturo Irena Bauman podala predlog, da se cena za kilo-
meter pluženja poveča z 19,64 na 20,73 evra bruto, kar je 
posledica podražitev nafte. 
Župnija Sveti Urban – Destrnik je prosila za denarno po-
moč za ureditev zidu okrog cerkve. Dodeljenih ji je bilo 450 
evrov, to je toliko, kolikor znaša pomoč za obnovo kapele. 
Pomoč pri obnovi križa znaša 150 evrov in ker je bilo za ob-
novo križa na pokopališču potrebnih več sredstev, saj je za-
dnje neurje poškodovalo streho, je župan pojasnil, da so za 
obnovo šla sredstva s postavke za vzdrževanje pokopališča. 
Sojenje in sodba v zadevi Mental sta zaključena. Občina De-
strnik mora po delitveni bilanci poravnati več kot 70.000 
evrov, kar se vnese v proračunsko leto 2012, saj je rok pla-
čila 15 dni. 
Glede Reševega spomenika na Ojstrovcu bo župan poslal pi-
sno obvestilo in zahteval odgovor. Na seji so govorili tudi o 
varčevanju z električno energijo pri javni razsvetljavi, odbor 
za infrastrukturo bo to obravnaval na naslednji seji. 
Svetniki bi želeli tudi rezultate poslovanja Javnega podjetja 
Gradnje Destrnik, tudi to bodo obravnavali v bližnji priho-
dnosti. 
Še so se vračali h gradnji vrtca oziroma k industrijski coni 
Janežovski Vrh. Sklicali bodo strokovnjake, ki naj podajo 
končno mnenje glede plazovitosti terena in primernosti 
gradnje, in to čim prej. Govorili so tudi o gradnji šole Lju-
devita Pivka in o obiskih župana ter svetnikov pri občanih, 
starih 90 let.
(V naslednji številki časopisa Občan bomo predstavili novo 
direktorico občinske uprave Darinko Ratajc.)
Sejo sem spremljala:

Nada Zupanič
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Občan: Gospa Betka, najprej iskrene čestitke za 
izvolitev. Ali ste zadovoljni z izidom volitev, ali ste 
takš izid pričakovali?
Zelo sem zadovoljna z izidom, še posebej, ker sem dobila 63 
% glasov. Glede pričakovanj pa je tako. Vsak kandidat si želi 
biti izvoljen, vendar o tem odločajo občani. Vsak občan pa 
ima o kandidatu svojo sliko, tako je tudi prav, ter na osnovi 
tega odloči.  Kot kandidatka sem  morala počakati na rezul-
tate in o tem nisem veliko razmišljala. Seveda sem vesela, 
ker sedaj vem, da so občani opazili moje delo, želijo si, da jih 
zastopam v občinskem svetu, in potrudila se bom, da bodo z 
mojim delom zadovoljni. Zato bi se vsem vaščanom Destrni-
ka, Janežovskega Vrha in Placarja  rada zahvalila za podporo.

Občan: Česa se boste najprej lotili, kaj boste storili 
najprej?
Kot občinska svetnica ne morem sama storiti nič konkre-
tnega. Občinski svet je v občini najvišji predstavniški organ 
in je  organ odločanja. Je celota in odloča z večino. Zato bi 
bilo neodgovorno napovedovati, kaj bom naredila najprej. 
Moj glas bo en in zavzemala se bom za dobro vseh občanov. 
Program in vizija, ki ju ima Lista za Urban skupaj z SDS, sta 
dobra. Pri tem pa moram opozoriti, da časi niso rožnati in 
bomo svetniki morali dobro premisliti, kaj potrebujemo, 
katerim projektom v občini bomo dali prednost, kje lahko 
privarčujemo in kako povezovati ljudi, da se nam ne bo zgo-
dil kak referendum, do katerega imajo volivci v občini prav 
tako pravico. 

Občan: Ste žena, mama, uslužbenka, študentka 
in sedaj ste zaplavali tudi v politične vode. Kako 
boste usklajevali vse te dejavnosti?
Dan ima štiriindvajset ur in pomembna je pravilna organi-
zacija.
Če se le da, postavim na prvo mesto družino, kajti zelo do-
bro vem, da prav v družini dobim največjo podporo in ener-
gijo za premagovanje vsakodnevnih ovir. 
Vesela sem, da sem zaposlena, kajti tako lahko skupaj z mo-
žem  otrokom omogočava lažje in lepše otroštvo ter mla-
dost. 
Študij, v smeri javne uprave, mi tudi vzame nekaj časa, 
vendar mi širi obzorje in daje nova znanja, ki jih koristno 
uporabljam pri svojem delu, prav tako jih bom uporabila v 

Intervju z Elizabeto – Betko Fras, 
novoizvoljeno svetnico Občine Destrnik 

občinskem svetu. Upam, da bom v naslednjem letu to bre-
me odložila in tako laže zadihala, čas, ki ga sedaj posvetim 
študiju, pa usmerila drugam. 
Res je, da nekaterih obveznosti ne morem odložiti. Mogoče 
se komu sedaj zdi, da mi zmanjkuje časa, in včasih to res 
drži. Sem oseba, ki mora vedno kaj početi, ko odložim eno 
breme, si naložim drugo, vendar natančno vem, kaj je v ži-
vljenju pomembno. Nekaj let sem  veliko časa posvetila mi-
nistrantom in otrokom v cerkvi ter jim tako poskušala po-
lepšati otroštvo. Nato sem to prepustila mlajšim, da dodajo 
nove ideje. Kar nekaj truda sem vložila tudi v delo na vasi. 
Nato smo se v družini odločili za ohranitev stare panonske 
hiše na Goričkem. Torej, vedno kaj počnem in to me doda-
tno motivira. Menim, da ljudje nismo za to, da bomo sedeli 
doma in samo gledali televizijo. 
Vesela sem, da sem postala svetnica in lahko z znanjem ter 
dobro voljo pripomorem tudi v občini. 

Občan: Kaj bi kot novoizvoljena svetnica sporočili 
občanom Destrnika?
Menim, da nam garanje za vsakdanji kruh in dobrine  jemlje 
preveč časa. Velikokrat si ga ne moremo vzeti ali ne vzame-
mo za tisto, kar je zares pomembno – druženja; pogovor v 
družini, s sosedi, prijatelji; za obiske kulturnih prireditev ... 
Živimo v času, ko se nam včasih zdi, da ne vemo več, kaj je 
prav in kaj ne, kaj nas povezuje in kaj razdvaja, ko nekako 
izgubljamo občutek za prave vrednote. Menim, da včasih ne 
znamo dovolj prisluhniti in podati roke. Prav to so znali naši  
dedki in babice. Prepričana sem, da bomo to zmogli tudi mi, 
»Vrbenčari«. 

Pogovarjala se je: Nada Zupanič

OBVESTILO O  ODDAJI 
ČLANKOV ZA NASLEDNJO 

ŠTEVILKO 

Članke, novoletna voščila in oglase za 12. številko ča-

sopisa Občan oddajte do 5. decembra 2012 (kasneje le 

po predhodnem dogovoru z uredništvom) ali pošljite na 

naslov Občan, Vintarovci 50, 2253 Destrnik; elektronski 

naslov: clanki@casopis-obcan.si.

Članki naj bodo napisani v pisavi »Times New Roman«, 

velikost pisave naj bo 12. Največja velikost članka je lahko 

ena stran v Wordu, daljših člankov v prihodnje ne bomo 

objavljali (odločitev uredniškega odbora z dne 7. 9. 2012).

Priložite fotografije z imeni avtorjev; če boste le-te poslali 

po elektronski pošti, jih pripravite posebej v priponki (v 

jpg formatu). 

Rokopise oziroma članke, ki niso posneti na disketi ali 

zgoščenki, zaradi prepisovanja oddajte teden pred nave-

denim datumom.

Uredništvo
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Leto 2012 je prestopno. Vedeževalci oziroma tisti, ki napo-
vedujejo letine, so napovedali suše, poplave, točo, skratka 
nič dobrega za leto v znamenju podgane. Upali smo, da se 
motijo. Suša našim krajem ni prizanesla. Veliko manj je buč 
in koruze, najbolj prizadeta pa so bila travinja. Razveselili 
smo se padavin, da se zemlja napije in opomore. Zadnje dni 
v oktobru nas je presenetil sneg, ki je bil zelo moker. Sadno 
drevje, drevesa v gozdovih, okrasne rastline, vinska trta … še 
niso odvrgli svojih listov. Sneg se je oprijel listov in polomil 
veje ter vrhove dreves. Vinogradnikom je podrl cele terase. 
Nastala je precejšnja škoda. Že čez nekaj dni se je sneg stopil 
tudi v više ležečih krajih. 
Obilici vode se je pridružilo močno deževje v Sloveniji in  
sosednji Avstriji. Reke in potoki so narasli. Rogoznica in Pe-
snica sta prestopili bregove. Ob obeh potokih so bile pod 
vodo zorane in z ozimino posejane njive. Poplavljene in za 
nekaj časa neprevozne so bile nekatere ceste. Cestni odcep 
k domačiji Fuksovih v Janežovcih je bil popolnoma pod 
vodo in ko je ta odtekala, je odneslo del ceste. Voda je segala 
do hišnega praga. Na srečo so pri gradnji hišo toliko dvigni-
li, da voda ni zalila notranjosti. Tudi hlev je bil v nevarnosti. 
Pri sosedovih – Kurijevih pa je voda zalila hlev. Zorana Fu-
ksova njiva je bila v celoti poplavljena. Ko je voda odtekala, 
je s seboj odnašala zgornjo plast humusa in vzklila semena. 
V Pesniški dolini je bila pod vodo vsa »gmajna«. Tudi tam je 
največ škode na zoranih  in posejanih njivah. 
Fuksove je obiskal župan občine Vladimir Vindiš in jim 
ponudil pomoč. Tudi drugod po občini se je pozanimal za 
nastalo škodo, za kar se mu prizadeti zahvaljujejo, saj so spo-
znali, da v nesreči niso ostali sami.  

Besedilo: Nada Zupanič
Fotografije: Aleksander Koser 

Tudi našim krajem 
poplave niso prizanesle

V okviru projekta »Slastno po babičinih receptih« vrtca Ptuj, 

enota Deteljica, so otroci skupaj s svojimi starši in z vzgoji-

teljicami obiskali Izletniško-vinogradniško kmetijo Lovrec v 

Jiršovcih. Njihov cilj je bil, da otroci spoznajo jedi, ki so jih 

nekoč pripravljale babice, danes pa se le redko znajdejo na 

mizi. 

Poskusili so smetanov krapec z ocvirki, kruh iz krušne peči, 

namazan z zaseko, meso iz tünke, domačo salamo, rogljičke 

z lanenimi semeni in gibanico. Spoznali so, na kak način se 

jedi pripravijo, katere sestavine rabimo in za kaj so zdrave 

ter koristne.  Posladkali so se z grozdjem iz vinograda, ki so 

si ga lahko sami natrgali. 

Pobliže so si ogledali klopotec, razstavo buč, muzej s pred-

meti, starimi sto in več let, ter prave rastline lanu, ki jih ima-

jo v vazi pred vhodom. Otroci so se lovili in podili po trav-

niku, vinogradu in bližnjem gozdu. Uporabili so igrala, ki so 

drugačna od tistih, ki jih imajo v vrtcu, saj so v celoti lesena 

in narejena kar doma. 

Spoznali pa so tudi domače živali: krave, teličke, svinje, ko-

koši, muce, psa Reksa in Meda. Posebej pa so se pomudili 

pri kozi Bebi in mladem vietnamskem prašičku Smotiju. 

Z obiskom na kmetiji so otroci s svojimi starši obeležili tudi 

mednarodni dan turizma in teden otroka. Na kmetiji je do-

bri dve uri vladal pravi živ žav.

Vzgojiteljice so se svojim gostiteljem zahvalile s prijaznimi 

besedami, otroci pa z risbicama, ki so jih narisali. Na hrbtni 

strani risbic je napis: »Smo vrtec vedrih in zvedavih, ustvar-

jalnih in kreativnih, majhnih in velikih. Zahvaljujemo se 

vam za povabilo na vašo turistično kmetijo.«

Domov so se vračali zadovoljni in nasmejanih obrazov.

Besedilo in fotografija: A. Č.

Jesensko srečanje na 
kmetiji Lovrec
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»Kot viharnik vrh gora, se bojuje naša pesem, ko vihar nad 
njo vihra, vsakdo jo še raje ima. Ker je slovenskih korenin, 
jo veter nosi prek planin – ostala naša bo vse dni, ker raste 
iz srca.«

 V soboto, 28. oktobra 2012, se je v kulturni dvorani Volk-
merjevega doma kulture zgodil prelep koncert Mešanega 
pevskega zbora Ojstrovec. 
Tematika letošnjega glasbenega  potepa  je bila Gorenjska, 
zato so pevci  pripravili tudi nekaj zimzelenih Avsenikovih 
pesmi, ki so ogrele dlani številnih gledalcev v dvorani. 
 Zbor  vztraja že šest let, tokrat se je  predstavil v pomlajeni 
sestavi. Mlada zborovodkinja  gospodična Vesna Papež je iz-
brala odlične pesmi in pevci so ubrano zapeli. Pevki zbora 
Vesni Brunčič pa je pripadla posebna čast, kajti prejela je 
zlato Galusovo priznanje Javnega sklada za kulturne dejav-
nosti, območna izpostava Ptuj. 

Kot gostje koncerta so nastopili pevci Destrniškega okteta 
in Harmonikarski orkester Siniša Čeha. Oboji so navdušili 
občinstvo do te mere, da se je voditeljica prireditve Jasmina 
Bauman z mladimi muzikanti uspela dogovoriti še za en na-
stop in slovito Golico.

Na koncu se je predsednik MePZ Ojstrovec Srečko Vrečar 
zahvalil vsem, ki so pripomogli k uspešnemu koncertu, na-
stopajoče  in obiskovalce pa je  nagovoril tudi župan Vladi-
mir Vindiš. 

Volkmerjev dom kulture je ta dan  upravičil svoj namen s 
pomočjo mešanega pevskega zbora in ostalih nastopajočih. 
Aplavz v polni dvorani pa je dal pevcem zagon za 7. koncert. 

Besedilo in fotografije: Kristina Hauptman

1. oktober je mednarodni dan starejših, namenjen promociji 

spoštovanja in skrbi za starejše. Je priložnost, da razmislimo 

o starejših in o pomenu, ki ga imajo v družbenem življenju. 

Na lepo sončno nedeljo, 14. oktobra, je v Volkmerjevem 

domu kulture na Destrniku potekalo srečanje občanov, sta-

rejših od 70 let. Zbralo se jih je več kot 80. S toplimi beseda-

mi jih je pozdravil župan Vladimir Vindiš, ki je vsem zaželel 

vse dobro in še mnoga leta. Spomnil jih je, kako veliko po-

menijo dobri medsebojni odnosi, pogovor s sosedom in z  

znancem, ter jih opomnil, da so prav njihove izkušnje naše 

vodilo. Prav tako jih je pozdravila Julijana Černezel, predse-

dnica društva upokojencev, ki jim je zaželela veliko lepega, 

in povedala, da se tudi sama vedno znova veseli ponovnih 

srečanj. 

Občina Destrnik je skupaj z društvom upokojencev pripra-

vila kulturni program in pogostitev. Nastopila sta učenec 

OŠ Destrnik-Trnovska vas Žan Zorec s harmoniko in bivša 

učenka, zdaj srednješolka,  Anja Fladung, ki je zaigrala na 

klavir. S svojo glasbo sta vsem polepšala dan.

Besedilo in fotografija: Petra Arnuš Anžel

Srečanje starejših Kulturno društvo Destrnik
6. koncert MePZ Ojstrovec
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V Športnem društvu Destrnik bomo tudi letos v zimskem 

času poskrbeli za rekreacijo naših občanov in članov dru-

štva. Rekreacija poteka v športni dvorani  Destrnik po dolo-

čenem razporedu:

ponedeljek: 

18.00–19.00 – ZUMBA (vaditeljica Janja)

19.30–21.00 – KOŠARKA (Boštjan Caf)

torek :         

19.30–21.00 – NOGOMET (Damjan Žerjav)

petek :         

19.30–21.00 – ODBOJKA (Bojan Potrč)

21.00–22.30 – REKREACIJA (Kristjan Bedrač)

Šahovska in nogometna sekcija, kot vsa leta do sedaj, nada-

ljujeta z ligaškimi tekmovanji v svojih ligah. V društvu se 

bomo trudili izpeljati še kakšen turnir (nogomet, košarka, 

odbojka …). V skakalni sekciji pa komaj čakamo na sneg, ko 

bomo lahko organizirali tekmo na naši skakalnici v Jiršov-

cih.

Športni pozdrav!                                                                                                     
Športno društvo Destrnik

V letu 2011 se je porodila ideja, da bi organizirali nogome-

tni  turnir »selekcij« bivše skupne občine Destrnik, Trno-

vska  vas  in Sv.  Andraž. 

Trudili se bomo, da bo tekmovanje postalo tradicionalno, 

vsako leto pa poskušali dodati kaj novega. Tekmovanje smo 

poimenovali DETRAN. Letošnji turnir je potekal 14. oktobra 

2012 v telovadnici na Destrniku. 

Vsako občino so zastopali moštvo U18, člani in veterani. Za 

občino Destrnik so ekipe sestavili Kristjan Bedrač (U18), 

Damjan Žerjav (člani) in Miro Kokol (veterani). Vsem igral-

cem ter strokovnemu vodstvu HVALA.

Končni rezultati:

U 18 :

1.mesto – Destrnik

2.mesto – Trnovska Vas

3.mesto – Sv. Andraž

ČLANI:

1.mesto – Trnovska vas 

2.mesto – Sv. Andraž

3.mesto – Destrnik

VETERANI: 

1.mesto - Destrnik

2.mesto – Trnovska Vas

3.mesto – Sv. Andraž

Damjan Žerjav

Pokal DETRAN

Aktivnosti Športnega društva 
Destrnik v zimskem času

Vse članice, člane Slovenske ljudske stranke 
in simpatizerje vabimo na srečanje na 
kmečkem turizmu Lovrec v Jiršovcih.

Zbrali se bomo 9. decembra 2012 ob 13. 00 uri, na 
kosilu. 

Člani, s seboj pripeljite soproge, da bodo tudi gospe 
enkrat imele prosto nedeljo.

Po krajšem pregledu preteklega dela (poročila predse-
dnika, tajnika, ženske zveze, nove generacije in finančne-
ga nadzornika) in predstavitvi planov za prihodnost, se 
bomo posvetili temu, kar je najpomembnejše. Druženju, 
sprejemanju pobud in načrtovanju.

Destrnik je bil vedno prepoznaven v bližnji in daljni oko-
lici, kot občina, ki se razvija hitro in s prispevkom vsake-
ga občana. V zadnjem času pa smo žal prepoznavni po 
mnogih drugih, žal, ne tako pozitivnih rečeh.

Ker nam ni vseeno, ker si želimo več in boljše, vabimo  
tudi vse tiste, ki z nami delite ta patriotski občutek.

Zaženimo kolesje ponovno v pravo smer.

Svojo udeležbo potrdite na eno od spodaj navedenih 
številk: 040 163 164 (Maks Kranjec), 041 729 499  (Ro-

bert Simonič)  ali 051 248 606 (Suzana Krause).

Predsednik OO SLS Destrnik,
Franc Pukšič

V soboto, 20. oktobra 2012, so nas obiskali veterani Prosto-
voljnega gasilskega društva Maribor – mesto. V okviru svoje 
ekskurzije so si ogledali Ptuj in Destrnik. 
Na Destrniku jih je sprejel predsednik PGD Destrnik Mar-
jan Zelenik. Najprej so si ogledali prostore gasilskega dru-
štva, se tam okrepčali in nato pot nadaljevali proti viničariji, 
nad katero so bili zelo navdušeni. Viničarija in predstavitev 
viničarstva sta jim obudili spomine na otroštvo. Ob ogledu 
multivizije se je nekaterim med njimi orosilo oko, kajti v 
njej je marsikdo našel del sebe. Povedali so, da so tudi sami 
nekoč živeli tako skromno. Nato jih je pot vodila v Jiršovce, 
kjer so imeli kosilo na kmetiji Lovrec. Navdušeni so bili nad 
našim prelepim krajem.

Besedilo in fotografija: Petra Arnuš Anžel

Obiskali so nas veterani PGD 
Maribor – mesto
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VSEBINA
1. SKLEP
o soglasju k ceni za odjem plina po plinovodni mreži v ob-
čini Destrnik podjetju Istrabenz plini d. o. o.

2. Poročilo 
o izidu nadomestnih volitev člana občinskega sveta občine 
Destrnik

LETO XVII, številka 11 22. november 2012

1.
Na podlagi 10. člena  Pogodbe o koncesiji, št. 528/99, z dne 
1. 10. 1999, za izgradnjo in upravljanje krajevnega omrežja 
za distribucijo in oskrbo z utekočinjenim naftnim plinom 
v občini Destrnik ter v skladu z 29. členom Statuta Obči-
ne Destrnik (Uradni vestnik Občine Destrnik, št. 10/2010 
– SOD–UPB1 in št. 11/2010), izdaja župan Občine Destrnik 
naslednji

SKLEP
o soglasju k ceni za odjem plina po plinovodni 
mreži v občini Destrnik podjetju Istrabenz plini 

d. o. o.

1.  Občina Destrnik daje soglasje k ceni za odjem plina po 
plinovodni mreži v občini Destrnik podjetju Istrabenz plini 
d. o. o., in sicer v naslednji višini:
Cena je oblikovana po 10. členu pogodbe in znaša:
– nabavna cena plina fco Destrnik              939,7258  EUR/t
– kalo 5 %                                                            46,9863  EUR/t
– marža                                                               138,5418  EUR/t
 0,0810 EUR/kg + inflacija – od podpisa pogodbe do 1. 9. 
2013
-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------
SKUPAJ:                                                           1.125,2539  EUR/t
aliSkupaj – plinasta faza                                   2,7681  EUR/m³
Potrjuje se prodajna cena plina v višini 2,7681 EUR/m³. V 
ceno nista vključena taksa za obremenjevanje okolja s CO2 
(ekološka taksa) v višini 0,0885 EUR m/³ in davek na doda-
no vrednost v višini 20 %.
Diferenčne cene, glede na odjem (kategorije A do G iz 22. 
člena Pravilnika o priključku in dobavi plina št. 528/99), za-
enkrat ne bomo oblikovali. Vsi porabniki bodo imeli enako 
ceno.
Potrjujeta se ceni najema plinomera v višini 1,04 EUR/mes. 
in vzdrževanja ter servisiranja plinomera 1,04 EUR/mes. 
Davek na dodano vrednost ni vključen v ceno.

2.  Ta sklep začne veljati takoj.  Objavi se v Uradnem glasilu 
občine, cene pa se  pričnejo uporabljati od  1. 11. 2012. 
Z uveljavitvijo tega sklepa preneha veljati sklep o soglasju k 
ceni za odjem plina po plinovodni mreži v občini Destrnik 
podjetju Istrabenz plini d. o. o.,  št. 354-1/2012-9, z dne  10. 
10. 2012.

Štev.:    354-1/2012-10
Datum:  7. 11. 2012

Župan Občine Destrnik:
Vladimir VINDIŠ

2.
Poročilo o izidu nadomestnih volitev člana ob-

činskega sveta občine Destrnik

Občinska volilna komisija Destrnik je na podlagi 90. člena 
Zakona o lokalnih volitvah na seji, dne 23.10.2012 na pod-
lagi zapisnikov o delu volilnih odborov  1. volilne enote pri 
ugotavljanju izida glasovanja  nadomestnih volitev člana 
občinskega sveta občine Destrnik na volitvah 21. 10. 2012, 
ugotovila rezultate glasovanja ter izid nadomestnih volitev 
člana občinskega sveta občine Destrnik.

I. 
1.Na volitvah 21. 10. 2012 je imelo pravico voliti skupaj:
a)593 volivcev, vpisanih v volilni imenik,
b)s potrdilom ni glasoval nihče.
2.Glasovalo je 150 volivcev ali 25,30 % od vseh volivcev, ki 
so imeli pravico voliti, od tega:
a)je 0 volivcev glasovalo po pošti
b)je 1 volivec glasoval na predčasnih volitvah.

II.
V občinski svet  občine Destrnik  se je volilo 1 člana občin-
skega sveta v eni volilni enoti in sicer:
1. VE – 1, ki obsega naselja: Destrnik, Janežovski Vrh, Placar 
in se je volilo 1 člana občinskega sveta.
a) v volilni imenik je bilo vpisanih 593 volivcev
b) skupaj je glasovalo 150 volivcev
c) neveljavne glasovnice so bile 3
Posamezni kandidati so dobili naslednje število glasov:
Kandidat                                predlagatelj                    št. glasov
1.FRAS ELIZABETA         LISTA ZA URBAN                           94
2. ANŽEL ALOJZ              SLS – SLOVENSKA 
                                           LJUDSKA STRANKA                      53
                   SEBASTIJAN ANŽEL IN SKUPINA VOLIVCEV

 III.
Občinska volilna komisija občine Destrnik je na podlagi 85. 
člena Zakona o lokalnih volitvah – ZLV (Uradni list RS, št. 
94/07-UPB3 in 45/08) ugotovila, da je za člana občinskega 
sveta občine Destrnik izvoljen naslednji kandidat, ki je do-
bil večino veljavnih glasov:
Volilna enota št. 1:
FRAS ELIZABETA roj. 12. 11. 1969  PLACAR 24A, 
2253 DESTRNIK

Štev.: 041-15/2010-OS
Datum: 23.10.2012

Predsednik OVK občine Destrnik:
Boris    B  A  J  E  C
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Občina Destrnik je 26.10.2012 v Uradnem listu Republike 

Slovenije in na spletni strani Občine Destrnik objavila Javno 

zbiranje ponudb za prodajo nepremičnin.

1. Predmet prodaje in izhodiščna cena

2.1. Nepremičnine:

parc. št. 373/1 stavbno zemljišče s stavbiščem (poslovna 

stavba – prodaja se le del, ki je v lastništvu Občine Destr-

nik), k.o. Vintarovci, v skupni izmeri 332,96 m2 poslovne 

stavbe (lastništvo občine Destrnik – objekt je v solastništvu 

z Pošto Slovenije d.o.o., Občina Destrnik je lastnica v deležu 

do 6/7, Pošta Slovenije d.o.o. je lastnica v deležu do 1/7), 

zraven se prodaja tudi stavbno zemljišče v izmeri 502 m2,  

izhodiščna cena je 195.205,00  EUR

parc. št. *88/1 in 872/2 stavba, dvorišče in travnik, k.o. Jir-

šovci, v skupni izmeri 1185 m2, izhodiščna cena 21.075,00 

EUR

Navedena izhodiščna cena ne vključuje davka na promet ne-

premičnin, ki ga plača kupec.

2.2. Nepremičnine:

parc. št. 415/2 in 416/6, nezazidano stavbno zemljišče v sku-

pni izmeri 82 m2, k.o. Janežovci, izhodiščna cena 2.870,00 

EUR.

parc. št. 397, 398, 399, 401, 402, 403, 407/1, 407/2, 408 in 

409, kmetijsko, gozdno in nezazidano stavbno zemljišče, 

k.o. Destrnik v skupni izmeri 8201 m2 in parc. št. 144, kme-

tijsko zemljišče, k.o. Svetinci v skupni izmeri 1208 m2,  izho-

diščna cena 91.682,60 EUR

parc. št. *12/1, nezazidano stavbno zemljišče, k.o. Drstelja v 

skupni izmeri 115 m2, izhodiščna cena 115,00 EUR

Navedena izhodiščna cena ne vključuje davka na promet ne-

premičnin, ki ga plača kupec.

2.3. Nepremičnine:

parc. št. 50/1, 50/2 in 51/2, kmetijsko in gozdno zemljišče, 

k.o. Destrnik v skupni izmeri 3646 m2, izhodiščna cena 

2.632,52 EUR

parc. št. 570, gozdno zemljišče, k.o. Stavešinci v izmeri 5751 

m2, izhodiščna cena 4.888,35 EUR

parc. št. 878, kmetijsko zemljišče, k.o. Stavešinci v izmeri 

2450 m2, izhodiščna cena 3.185,00 EUR

Navedena izhodiščna cena ne vključuje davka na promet ne-

premičnin, ki ga plača kupec.

Vse dodatne informacije v zvezi s prodajo premože-

nja so dostopne na spletni strani Občine Destrnik: 

http://www.destrnik.si  ali pa v sprejemni pisarni 

Občine Destrnik.

Župan Občine Destrnik

Vladimir Vindiš

Na izletniško-vinogradniški kmetiji Lovrec v Jiršovcih imajo 
v svojem vinogradu več kot 45.000 trt različnih sort. Trgatev 
so zaključili v prvih dneh oktobra, vendar je na trtah ostalo 
precej »martinčkov«. Nameravali so opraviti ledeno trgatev. 
Letošnje vremenske razmere in jate ptic pa ne bi dovolile, 
da bi bilo grozdje na trtah še dober mesec. Odločili so se, 
da poberejo grozdje ob martinovem, vinu pa bodo dali ime 
Martinovo vino. Združili so rdeče sorte zweigelt, modri pi-
not, cabernet sauvignon, božole in alikante. Mošt je imel  
22 enot sladkorja, to je 100 Oekslerjevih stopinj sladkorne 
stopnje. »Martinšake« so pomagali potrgati sosedje oziroma 
prijatelji. Imeli so se prijetno, čeprav so bile precej nizke 
temperature in so se morali obleči kar zimsko. Nekaj sto 
litrov Martinovega vina bodo ponudili gostom, ki se bodo 
ustavili na njihovi kmetiji.

Besedilo in fotografija: A. Č.

Martinova trgatev

Jeseni se, posebno na podeželju, veselimo ob jesenskih 
opravilih. Pridelek, za katerega smo se trudili skozi vse 
leto, je zrel za spravilo. Prav s tem je povezanih veliko lepih 
kmečkih običajev, ki so imeli nekoč na slovenskem podeže-
lju velik pomen. 
Stare običaje ohranjajo tudi članice Društva kmetic Destr-
nik. Koruzo so trgale in ličkale na njivi predsednice Alenke 
Gregorec v Janežovskem Vrhu. 
Koruzo so ročno potrgale, klasje pa zmetale na kupe na nji-
vi. S pomočjo pletenih košar –  »korp« so koruzne storže 
znosile na kup ob njivi. Delovno akcijo so imele v sončnem 
popoldnevu in so ličkanje izvedle kar na njivi. Delo jim je 
šlo zelo dobro od rok. Kot se spodobi, so po opravljenem 
delu tudi pomalicale.  

Besedilo in fotografija: Nada Zupanič

Društvo kmetic Destrnik
Trganje in ličkanje koruze

OBVESTILO O PRODAJI 
NEPREMIČNIN OBČINE 

DESTRNIK
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Na letošnjem Kmečkem prazniku so v povorki sodelovali 
vozniki starodobnih vozil iz domačega kluba. Skupina Ur-
bančanov je prisluhnila ideji o ustanovitvi kluba, ki jo je že 
dalj časa gojil Franc Murko. Ustanovna skupščina  je bila 29. 
julija.

Da bi predstavili klub in pridobili nove člane med vozniki 
in ljubitelji starodobne tehnike, smo se pogovarjali s Fran-
cem Murkom, prvim predsednikom Kluba starodobnih vo-
zil Sv. Urban – Destrnik.

Občan: Franc, kdo te je vzpodbudil, da bi zbral 
ljubitelje stare tehnike v domačem kraju?
Franc: Ideja, da bi ustanovil društvo, je tlela že dolgo, zani-
mam se za staro tehniko, prijatelj Peter, ki deluje v Oldtimer 
clubu Škofljica, pa mi je dal še več vzpodbude in dodatno 
motivacijo. Sodeloval sem že na več srečanjih starodobni-
kov: v Škofljici, Dupleku, Društvu rojaka Janez Puha Juršin-
cih, z Oldtimerji Stara Gora in Vitezi Pesničarji Dornava. Iz 
vseh omenjenih krajev imam tablice o sodelovanju, prizna-
nja, medalje in pokale. 
Občan:  Koliko članov šteje klub in kje ima svoj 
sedež?
Franc: Trenutno je v klubski evidenci 15 članov, vsi v klubu 
si želimo, da bi se nam pridružilo čim več ljubiteljev staro-
dobne tehnike, kajti cilji  in naloge kluba so jasni in široki, 
več nas bo, laže bomo delovali. Tudi preko časopisa Občan 
želim vzpodbuditi vse ljudi dobre volje, ki jih zanima stara 
tehnika, da se nam pridružijo. Prosil bi, da pristop sporočijo 
na moj tel. 041 703 723  ali tajniku Milanu Kuriju ali blagaj-
niku Andreju Čušu. Uradni sedež kluba je v Doliču. 
Občan: Nam lahko predstaviš cilje in naloge delo-
vanja kluba?
Franc: Glavni cilji so: medsebojna pomoč članov pri obnovi 
motornih vozil in tehnike, 
skrb za dvig strokovnega znanja svojih članov, sodelovanje 
s Svetom za preventivo in vzgojo v cestnem prometu, varo-
vanje okolja ter naravne dediščine, negovanje ljudskih obi-
čajev in krepitev prijateljskih vezi med sorodnimi društvi.
Naloge kluba pa so: sodelovanje pri predstavitvi Destrnika 
in Slovenskih goric, sodelovanje s turističnimi društvi doma 
in v tujini, organiziranje medklubskih srečanj s sorodnimi 
klubi doma in v tujini, organiziranje predavanj, tečajev, se-
minarjev in posvetovanj za svoje člane, ogledi muzejev in 

Klub starodobnih vozil Sv. Urban – Destrnik
obiski sejmov ter organiziranje družabnih prireditev kluba.

Občan: Katere naloge  so trenutno prioriteta  klu-
ba?
Franc: Klub je moral sprejeti statut, izdelati pečat in znak 

kluba. Spomladi načrtujemo panoramsko vožnjo po občini 

Destrnik, zato bomo izdelali tablice, kot je praksa v vseh so-

rodnih društvih. Želim poudariti, da je v pravilih tovrstnih 

društev obvezno usklajevanje z Zvezo slovenskih društev 

ljubiteljev starodobnih vozil, zato in bom moral  v bližnji 

prihodnosti v Ljubljano, da pridejo prireditve našega kluba 

v načrt zveze.

Občan: Kakšni so pogoji, da je neko vozilo staro-
dobno?
Franc: Po novih merilih mora biti staro 30 let. 

Občan: Kako si zadovoljen s starodobnimi vozili 
članov kluba?
 Franc: Navdušen sem, dosedanji člani kluba imajo zanimiva 

starodobna vozila. Lahko pohvalim člana Rudija Maleka, ki 

pripravlja znameniti motor Puch častitljive starosti. Zanimi-

va sta tudi dva cadillaca, skratka vsako vozilo zasluži pozor-

nost in vsa pohvala članom, ki vzorno skrbijo za svoja vozila. 

Občan: Kaj bi želel še sporočiti bralcem časopisa 
Občan?
Franc: Želimo, da bi se v klubu srečevali ljudje, ki imajo vo-

zilo starejšega datuma, pa tudi tisti, ki jih stara tehnika samo 

zanima. Pričakujem čim več  novih članov. Verjamem, da  

smo  sposobni stopiti skupaj, si medsebojno pomagati in z 

užitkom prisluhniti brnenju starih motorjev.

Občan: Urbančani smo dobili še eno društvo, ki bo ime 

občine Destrnik poneslo preko naših meja. Vsem, ki jim je 

stara tehnika blizu, priporočamo stik na tel. 041 703 723 – 

Franc, Milan Kuri in Andrej Čuš, da bomo že spomladi 2013 

lahko občudovali številna vozila na panoramski vožnji po 

Destrniku. 

Besedilo in fotografije: Kristina Hauptman
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Po 17 letih dela v lokalni samoupravi je prav, da ob odhodu 
tudi kaj napišem. Moja prisotnost v lokalni politiki se je pri-
čela daljnega leta 1990, ko sem v takratni krajevni skupnosti 
Destrnik postal predsednik odbora za izgradnjo telefonske-
ga omrežja, ki smo ga tudi zgradili. Takrat se je pokazalo, kaj 
zmoremo skupaj. Leta 1994 so bile prve lokalne volitve v 
takrat novonastalo Občino Destrnik-Trnovska vas. Takratni 
kandidat za župana g. Franc Pukšič me je povabil, naj kandi-
diram za svetnika. Ker sem g. Pukšiča in njegovo zagnanost 
spoznal že ob gradnji telefonskega omrežja, sem se za kandi-
daturo tudi odločil in bil izvoljen za člana občinskega sveta 
na listi SDS, čeprav nisem član nobene stranke. Že po sla-
bem letu dela kot občinski svetnik sem se začasno zaposlil 
v občinski upravi in v Občini Destrnik-Trnovska vas prevzel 
njeno vodenje. Takrat se na dolgi rok nisem videl delati v 
upravi, ampak je bil moj cilj podjetništvo, saj sem imel doma 
že zgrajen poslovni objekt. Toda želja po razvoju naših kra-
jev in ekipa sodelavcev, ki ve, kaj hoče, me je prepričala, 
da sem kot direktor občinske uprave ostal zaposlen vse do 
danes. Prijetno je bilo delati v upravi, kjer imajo vsi zapo-
sleni isti cilj, to je razvoj naših krajev in s tem izboljšanje bi-
valnih pogojev. Prepričan sem, da smo v teh letih pokazali, 
kaj zmoremo, in da se je v tem času občina Destrnik z dna 
dvignila na primerno raven razvitosti ter kakovosti bivanja 
in tako približala občanom možnost športne rekreacije, do-
stopnost do zdravstvenih storitev (splošni zdravnik, zoboz-
dravnik, fizioterapija, lekarna ...). Za  doseganje teh ciljev 
moraš prehoditi trnovo pot, s tem pa si pridobiš tudi mno-
go nasprotnikov. Nekaterim to ni bilo všeč in so iskali samo 
napake, da bi prišli na oblast. Toda z zaupanjem občanov v 
občinski svet, občinsko upravo in župana Franca Pukšiča se 
je dalo premagati tudi to. Vodstvo občine mora imeti vizijo 
desetletje naprej, da lahko pripravlja posamične projekte, 
ki bodo nekoč tvorili celoto, čeprav se v danem trenutku 
zdijo občanom nepotrebni in nepomembni. Občani izvoli-
jo ljudi na ta mesta, da bodo le-ti takšno vizijo tudi imeli. 
Toda z odhodom gospoda Franca Pukšiča na prvem mestu 
ni več razvoj občine Destrnik, ampak iskanje napak in po-
skusi prepričati ljudi, da je bilo to, kar je ustvarjeno, vse za-
nič. Ko ni jasne vizije nadaljnjega razvoja, se poskuša zvaliti 
na predhodnike. Pravi voditelji se nikoli ne izgovarjajo na 
predhodnike, ampak gledajo naprej in gradijo na temeljih 
predhodnikov. Tudi izgovori na račun recesije so izgovo-
ri za ljudi brez vizije. Denarja je bilo za vse, kar si želimo, 

Spoštovani občani in spoštovane občanke!
vedno premalo, vendar se da s premišljenim investiranjem 
preskočiti tudi to prepreko. Samo prijava na določen razpis 
je premalo, da se lahko projekt izvede, potrebno je narediti 
mnogo več. Upravi je potrebno prepustiti pripravo projek-
tov, naloga politike pa je priskrbeti denar za izvedbo. Pri-
haja čas, ko ne bo mogoče več kriviti predhodnikov. Lahko 
je grajati delo, toda delati je precej teže. Počasi prihaja čas, 
ko se bo treba pokazati in tudi dokazati z rezultati. Občani 
pričakujejo rezultate in ne obljube.  Če na kratko komen-
tiram nekatere projekte, je realnost taka. Vodstvo Občine 
Destrnik se je skupaj z večino občinskega sveta zavedalo, 
kaj je potrebno graditi danes, da ne bo občanov bremeni-
lo jutri. Tako se je začela izgradnja kanalizacijskih sistemov, 
ki so se gradili na podrobno preverjenih variantah, katerih 
izdelovalci so bili domači in tuji strokovnjaki. Danes so ne-
kateri občani nezadovoljni,  da se morajo priključiti na ka-
nalizacijo, toda prišel bo čas, ko bodo spoznali, da smo imeli 
prav. Komentiranje sodb na izdane odločbe o plačilu komu-
nalnega prispevka v časopisu Občan je čista manipulacija z 
ljudmi, zato komentar ni potreben. Zadovoljen pa sem, da 
je odlok o komunalnem prispevku v občini Destrnik popol-
noma skladen z vsemi zakonskimi in podzakonskimi akti, za 
kar sem dobil pisno potrditev resornega ministrstva. Toliko 
natolcevanja, kako obračunavajo v drugih občinah, je poka-
zalo, da je kar nekaj občinam resorno ministrstvo naročilo 
spremembe odlokov in odpravo nepravilnosti. Tudi odloči-
tev o nakupu poslovnih prostorov, na podlagi katerih bomo 
pridobili primerno trgovino in združili vse na enem mestu, 
nekateri predstavljajo  kot nepotrebno, ker so s tem prido-
bili priljubljenost. Toda naloga lokalne oblasti je zagotoviti 
možnost oskrbe vsaj z osnovnimi življenjskimi potrebščina-
mi, za kar pa je potrebno v občini Destrnik storiti mnogo 
več, kot v tistih lokalnih skupnostih, kjer potekajo mimo 
glavne regionalne ceste ali je gostota naseljenosti večja. To 
sem videl že v bližnji Avstriji, kjer so takšni kraji ostali brez 
trgovine in drugih institucij v kraju, ker so izvajali naku-
pe v večjih mestih, a so kmalu spoznali, da je to umiranje 
na dolgi rok in danes se s pomočjo lokalnih skupnosti po-
novno trudijo pridobiti nazaj tisto, kar so že imeli. Občina 
Destrnik si takšnega početja ne sme dovoliti še enkrat, ker 
je lahko na  dolgi rok usodno. Po drugi strani pa si želimo 
delovna mesta, vendar iz nič še nikoli ni nastalo nič. Ker 
takšne zagnanosti in vizije v novem vodstvu ne vidim, sem 
se odločil, da v takšnem timu ne morem delati, zato se tudi 
nisem prijavil na razpis za ponovni 5-letni mandat direktor-
ja, prav tako pa nisem izkoristil zakonske možnosti ostati na 
drugem delovnem mestu, ki je odprto. Na svoje delo in eki-
po, s katero sem delal, sem ponosen. Hkrati pa mi je v čast, 
da so me opazovali ljudje, ki jih politika ne zanima, ampak 
gledajo pri človeku, kaj zna in kaj zmore. Tako  sem dobil 
kar nekaj ponudb za najodgovornejša mesta v podjetjih v 
Mariboru in Ptuju. Po premisleku sem se odločil za tisto, za 
katero sem prepričan, da bom lahko največ pripomogel k 
razvoju podjetja.

Miran Čeh
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Bog te k sebi je vzel, angel pe-
sem ti zapel. Tu žalujemo mi 
vsi, čeprav na boljšem zdaj si 
ti. Bolezen ti ni pustila živeti, 
telo moralo je umreti. Duša 
tvoja za vedno živi in vedno 
v naši bližini si. Čeprav te ne 
vidimo, vemo, da si z nami. Ko 
bomo umrli tudi mi, bomo v 
nebesih za vedno skupaj vsi.

Spomin
28. septembra je minilo eno leto, odkar nas je zapustil 
dragi oče, dedek in brat

Vinko Roškar
Gomilci 9

Zahvaljujemo se vsem, ki z lepo mislijo postojite ob nje-
govem grobu in prinašate cvetje ter sveče.

Tvoji najdražji: sin Branko z družino, sin Vinko in 
sestra Micka

Dolgoletna želja vaščanov Strmca se je v septembru uresni-

čila z asfaltiranjem ceste. Priprave na dela so se pričele pred 

dvema letoma s pridobivanjem odstopnih izjav za zemljišča, 

potrebna za razširitev cestišča.

Gradbena dela so se pričela na delu ceste, ki ga je bilo po-

trebno razširiti na 4 m, pri izkopih pa je bilo treba paziti 

tudi na obstoječo napeljavo za vodo, telefon, kabelsko tele-

vizijo T2.

Potrebno je bilo poskrbeti tudi za odvodnjavanje meteornih 

voda. Asfaltiranje je potekalo v dveh delih. Na novo razšir-

jenem vozišču (širine 3 m) je asfaltna prevleka bolj groba, 

drugi del asfaltiranja je bil izveden na obstoječo staro podla-

go s finim asfaltom. V septembru so bile opravljene geodet-

ske odmere zemljišča, tako da je cesta v občinski lasti.

Vsem, ki so kakor koli pomagali pri izgradnji, iskrena hvala. 

Hvala županu g. Vladimirju Vindišu, ki je dal pristanek za 

dokončanje del kljub težkim časom. Hvala vsem!

Predsednik vaške skupnosti: Anton Horvat

Asfalt – velika pridobitev za del 
vasi Strmec 

20. oktobra 2012 je v organizaciji Tenis kluba Destrnik pote-
kal tradicionalni teniški turnir v okviru občinskega prazni-
ka Občine Destrnik. Sodelovalo je 8 parov:
Milan Jurič/Peter Furman 
Marjan Pišek/Tomaž Gavez 
Dušan Primožič/Vojko Gulin 
Franc Vuzem/Ivo Baklan 
Ivo Mazera/Primož Ljubec 
Ivo Gerjovič/Mirko Majal 
Zoran Crnjakovič/Mijo Debeljak 
Milan Šteger/Dušan Kos 
Igrali so po sistemu vsak z vsakim, zato so bili dvoboji zelo 
zanimivi – enakovredni, saj se je veliko tekem končalo s 4 : 4 
(neodločeno). Zmagovalca sta postala Zoran Crnjakovič in 
Mijo Debeljak, ki sta zbrala največ točk ter osvojila pokala 
Občine Destrnik in spominska darila.
V naslednjem letu se zopet dobimo še v večjem številu.
Tenis klub Destrnik

Milan Šteger

15. teniški turnir v parih – 
moški Destrnik 2012
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Tudi letos smo se odločili, da bomo v tednu otroka – od pr-

vega do petega oktobra – organizirali različne dejavnosti za 

naše šolarje in otroke iz vrtca. Potekale so različne dejavno-

sti, v katere so se učenci vključevali glede na interes.

V ponedeljek, na lep jesenski dan, smo se z avtobusom od-

peljali na Ptuj v kinološko društvo, kjer so nas pričakali va-

ditelji s svojimi psi. Pokazali so nam različne aktivnosti, ki 

jih izvajajo s svojimi kužki, vaje spretnosti, poslušnost psov 

itd. Popeljali so nas po svojem čudovitem okolju in nas po-

vabili, da kak naravoslovni dan preživimo ob njihovem rib-

niku. Nato smo odšli peš proti dvorani Campus, se ustavili 

v bližnjem parku, se sprostili in pomalicali. Ogledali smo si 

dvorano in zunanja igrišča. Popoldne je hitro minilo in že 

smo bili na avtobusu na poti proti Destrniku.

V torek smo si ogledali lutkovno predstavo Devet mesecev, 

v kateri so nam na zanimiv način prikazali spočetje in roj-

stvo otroka. Nato smo ustvarjali v različnih delavnicah. Izde-

lali smo lahko punčko s papirnato obleko na kuhalnici, ku-

lise za lutkovno predstavo in jesenski gozdič iz odpadnega 

materiala. Ta dan smo zbirali tudi odpadni papir.

V sredo smo prebirali knjige s priznano pravljičarko gospo 

Liljano Klemenčič iz Knjižnice Ivana Potrča Ptuj. S seboj je 

prinesla različne knjige, velike, majhne, novejše, stare. Naj-

dragocenejša je bila knjiga z zlato obrobo. Eno knjigo smo 

skupaj tudi prebrali. Imela je malo besedila in na vsaki stra-

ni piko. Če si se te pike dotaknil, sta bili na drugi strani dve 

ali tri, barvne ali črno-bele, razmetane ali urejene. Po pra-

vljični uri smo odšli na otvoritev razstave Potovanje okrog 

sveta v kulturni dom. Ta dan je potekala tudi akcija zbiranja 

starega papirja, spet smo ga veselo prinašali,  tehtali in se 

spraševali, kateri razred ga bo zbral največ.

V četrtek smo se z avtobusom odpeljali v Maribor v Betna-

vski gozd, kjer stoji  adrenalinski park. Najprej so nam razlo-

žili osnovne podatke o plezanju, varnosti in opremi. Nato 

smo si pripeli pasove in kline ter odšli na vajo, kjer smo va-

dili osnove pripenjanja na jeklenice. Ko smo opravili vajo, 

smo lahko odšli na različne postaje, ki so se razlikovale po 

težavnosti in višini. In na teh višinah, med vejami, smo za-

Teden otroka

čutili, zakaj se ta park imenuje adrenalinski. Učenci so bili 

zelo pogumni, bolj strah pa je bilo na tleh nas, učitelje, ki 

smo samo opazovali, kje med vejami so naši učenci. Prijetno 

utrujeni smo se proti večeru vrnili domov.

Ta teden smo se družili veliko več kot običajno, se zabavali, 

ustvarjali, spoznavali nove stvari in bili športno aktivni. Uči-

telji smo učence razbremenili šolskih obveznosti, saj smo 

zmanjšali število domačih nalog in ocenjevanj. Želeli smo 

učencem omogočiti teden zabave in veselja.

Nataša Zebec, vodja projekta
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Člani mešanega pevskega zbora Ojstrovec KD Destrnik, 

se zahvaljujemo vsem, ki ste prišli na naš 6. koncert. Hvala 

vsem gostom, pevcem destrniškeka okteta in harmonika-

šem Siniša Čeha, ki so popestrili večer s svojim nastopom. 

Veliko ljudi nam je pomagalo pri izvedbi koncerta, vsem is-

krena hvala, naj se posebej zahvalimo cvetličarni Golob iz 

Trnovske vasi, za okrasitev odra, Tereziji Brunčič za dober 

kruh, Marjanu Irgl  za dobro kapljico, Amadeji Čuš za ročno 

izdelana vabila, pevkam, ženam, hčeram za dobrote na po-

gostitvi, kabelski televiziji SIP TV, Občini Destrnik in vsem 

ostalim.

Vabimo vas, da nas tudi v naslednjem letu obiščete na na-

šem 7. koncertu.

Pevke in pevci  MePZ Ojstrovec z zborovodkinjo

ZAHVALA OBISK   KINOLOŠKEGA   
DRUŠTVA  NA PTUJU  

Zjutraj  sem  se  zbudila  in  šla  v  šolo.  Ko  smo  končali  

pouk,  smo  se    v avli zbrali vsi, ki  smo  šli  gledat  kužke. 

Vstopili  smo na avtobus.  Ustavili  smo  se  na  avtobusni  po-

staji.  Dalje smo  šli peš.  Hodili  smo  slabih  pet  minut.  Nato  

smo zagledali tablo, na kateri je bil   narisan  pes.  Zraven  je  

bila  hiša, ob njej pa še igrala  za  pse.      

Gospa nam  je  pokazala,  kako  moramo  ravnati  s   psi. Šli  

smo proti  igralom.

Tam  nam   je  punca  pokazala,  kako  psi  preskakujejo  ovi-

re.  Potem so   nam  pokazali, kako  pes  napade  človeka in  

z  lajanjem  pokaže,  kje  je  človek,  ki  ga  iščejo.

Nato  smo se po  isti  poti  vrnili na  avtobus.  Peljali  smo  se  

do dvorane  Dejana  Zavca,  a  je  bila  zaprta. Opravičili so 

se nam,  zato si jo bomo ogledali drugič.    

 Med    prostim časom  smo  šli  manjši  v  park,  večji  pa  so 

šli  gledat   nogomet.

Po  tem  lepem  dnevu  smo    šli  vsi veseli  in  nasmejani  

domov.

Danijela  Perkovič, 4. a
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V petek, 9. novembra 2012, je TD skupaj z vinogradniki pri-
pravilo že  9. martinovanje.
Na letošnjo prireditev so svoj žlahtni pridelek na pokušino 
prinesli: Anton Sever, Milan Malek, Jože in Pavla Horvat, 
Anton Ratek in Anica Vajd, Franc Murko, Mirko Kos, Franc 
Brenčič, Marjan Lovrec in Nada Zupanič, Branko Zelenko, 
Vinogradništvo Hauptman ter Janez Kovačič, ki  je predsta-
vil župnijsko vino. 
Vsi so sodelovali pri skupnem vzorcu, nato so v dvorani ga-
silskega doma cel večer točili žlahtno kapljico in bili dobre 
volje. Kot je navada, je bilo na vseh stojnicah mogoče tudi 
kaj prigrizniti. Pohvala vsem, ki so se spet velikodušno raz-
dajali.
Blagoslov mladega vina je v kleti Viničarije Destrnik opravil 
farni župnik Jože Škofič. V kulturnem programu je nastopil 
Destrniški oktet pod vodstvom gospe Marije Stöger. Prire-
ditev je povezala  Nada Zupanič, ki je predstavila zanimivo 
zgodbo o starki in sodih. Svetnik Branko Horvat je v svojem  
in županovem imenu pozdravil vse prisotne ter jim zaželel 
prijetno druženje. Prireditve se je udeležil tudi poslanec v 
Državnem zboru RS Franc Pukšič, ki je prisotne nagovoril z 
vzpodbudnimi besedami.
Predsednik TD Ivan Hauptman je v čast  martinovanja pove-
dal:  »Vino nas spremlja od rojstva do smrti, prisotno je pri 
vseh pomembnih dogodkih v našem življenju. Zaradi tega se 
spodobi, da se mu enkrat na leto posvetimo. Vino ima svetlo 
in temno stran, zato se moramo truditi, da zmeraj ostanemo 
na svetli, veseli, prijazni in nasmejani strani vinske kapljice.« 
Svoj govor je zaključil s francoskim pregovorom: »Vino ob 
hrani je kot dragulj na prstanu!«

V dvorani gasilskega doma smo cel večer okušali čudovite 
dragulje naših vinogradnikov. Vzdušje je bilo sproščeno in 
zabavno,  ker so prišli na kozarček tudi Veseli Ptujčani.
Destrnik je že od nekdaj znan po vinogradih in dobri vinski 
kapljici. Prav je, da jo negujemo in častimo in ni boljše pri-
ložnosti, kot je martinovo. 
Turistično društvo vsako leto vabi vse občane, ker želi, da bi 
tudi na Destrniku martinovali. Morda pa na  deseto  marti-
novanje naslednje leto pridete vsi, ki  do sedaj še niste.

Besedilo in fotografije: Kristina Hauptman

Prireditev, ki je bila v petek, 9. novembra 2012, v Domu kra-
janov na Grajeni, je slovesno pričel moški pevski zbor Graje-
na s pesmima Slovenc Slovenca vabi in To sladko vince zate. 
Predsednik društva Andrej Rebernišek je pozdravil priso-
tne, se jim zahvalil, da so si vzeli čas, da bodo preživeli večer 
drug z drugim. Poudaril je še, da sta druženje in sproščen 
pogovor v teh težkih časih še kako potrebna. 
Četrta vinska kraljica Monika Rebernišek se je zahvalila kle-
tarju Milanu Hergi za dobro opravljeno delo, novemu kle-
tarju pa zaželela bogatih arom  in okusa v vinu, ki se rojeva. 
Poudarila je, da se martinovo začne s prvim rezom vinske 
trte že takoj na začetku leta. Sedaj so trgatve za nami, vino 
v sodih se že bistri in prav je, da bo to mlado vino tudi bla-
goslovljeno. 
Državni poslanec Franc Pukšič je prisotnim obljubil, da bo 
naredil vse, kar je v njegovi moči, da se kmetijska politika na 
področju države, zlasti pa v Slovenskih goricah in Halozah, 
dvigne, da ne bo več neobdelanih površin. Vinogradnikom 
in vinarjem je zaželel, da bi po napornem celoletnem delu 
vsaj malo uživali v zimskih mesecih, vsem pa  prijeten večer 
in veselo druženje. 
V kulturnem programu so sodelovali učenci osnovne šole 
Grajena. Izkazali so se mladi harmonikarji, pevke in folklor-
na skupina. Tudi letos so gospodinje iz mestne občine Ptuj 
pripravile jedi, ki so bile najprej za oči in nato za pokušino. 
Razstavo je odprla predsednica društva Milena Markež. 
Vinogradnice in vinogradniki so v sod zlili vsak svoj liter 
vina. Skupni pridelek je blagoslovil pater Mirko Pihler. Bla-
goslovljeno vino je v shrambo dobil novi kletar Franc Pater-
nost, ki je ves večer skrbel, da gostje niso bili žejni. Dobra 
kapljica se je prilegla k odojku, ki si ga je ekipa društva pri-
borila na 31. Kmečkem prazniku na kmečkih igrah v Destr-
niku avgusta letos.

Besedilo in fotografija: Nada Zupanič 

Martinovanje Društva 
vinogradnikov in sadjarjev 
Srednje Slovenske gorice

Turistično društvo Destrnik
9. martinovanje
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PRODAJAMO
KAKOVOSTNO VINO

Ivan Hauptman
tel. 041 48 48 14

Izletniško-
vinogradniška 
kmetija Lovrec
Jiršovci 24, 
Destrnik

Nudimo vam:
– zabavo za zaključene družbe
– nedeljska  kosila
– domači narezek
– prevoz s kombijem – do 8 oseb
– degustacijo vina …
– najem prostora
– sobe, prenočišča.
Informacije in rezervacije: 031 619 549, 031 656 704

PRODAJAMO 
DOMAČI MED

FRAS, GRAJENŠČAK 80B

TEL.: 02 751 20 51, 
040 508 264


